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Närvarande: Ordförande:   Sigvard Ländin  (PRO) 
 
 Vice ordförande:  Allan Hjortstad (SPF) 
 
 Ledamöter:  Birgit Grahn (PRO) 
   Kerstin Johansson (PRO) 
   Hans Bergsten (SPF) 
 
 Ersättare:  Sven Karlsson (PRO) 
   Per Westberg (SPF) 
   Bengt Arlevind (PRO) 
   Lars-Erik Eriksson (SPF) 
 
Förhindrade att delta i dagens möte:  Barbro Åbom (PRO) 
 
 I tjänsten deltog:  Lennart Keberg 
   Gudrun Sjödin 
 
Stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse deltog i mötet under §§  6-8. 
 
 
 
Paragrafer 
 
§§ 1 – 14 
 
 
Sekreterare:   ________________________ 
   Gudrun Sjödin 
 
 
 
 
Justerare: 
 
 
 
_________________________  ________________________ 
Sigvard Ländin   Allan Hjortstad 
 
 
 
 
 



ABCDE 
 

  SID 2 (4) 
 

§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkten övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 8:2005 från sammanträdet den 2 september 2005 blivit justerat och 
utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Allan Hjortstad utsågs att tillsammans med ordföranden Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll. 
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden  
Hässelby Gårds äldreboende 
Lennart Keberg informerade att mötet upptagits helt av rapportering om planeringen för 
det nya Hässelgården. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade från förtroenderådets möte den 6 oktober. På mötet hade flera 
frågor, som uppkommit utifrån olika rykten på Skolörten, klarlagts av enhetschefen. 
Träffen ska finnas kvar. Nuvarande matleverantör har sagt upp avtalet och ny upphandling 
ska göras. Ålderdomshemmet på Edelundavägen är numera omvandlat till gruppboende. 
Planering pågår för inrättande av ytterligare ett gruppboende. 
 
 
§ 6.   Rapport från Äldreomsorgsdagen 
Stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse hälsades välkommen och anslöt till mötet vid 
denna punkt. 
 
Ordförande Sigvard Ländin och vice ordförande Allan Hjortstad rapporterade från 
Äldreomsorgsdagen den 29 september där de deltog som Rådets representanter. Flera av 
ledamöterna hade dessutom besökt de olika arrangemangen. De ansåg att dagen var 
välarrangerad och bra där mycket information varvat med underhållning, lotteri och kaffe 
gavs till de äldre.  
 
Gudrun Sjödin informerade att dagen var lyckad och välbesökt. Förutom de boende på 
Hässelby Gårds äldreboende besöktes dagen av drygt 100 personer utifrån. Hela 
arrangemanget filmades av E-center i syfte att kunna visa detta som ett inslag i E-centers 
satsning på information till äldre personer i Vällingby. En utvärdering ska göras av den 
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arbetsgrupp som planerat för dagen, utifrån såväl arbetsgruppens som andras synpunkter 
som framkommit efter genomförandet.  
 
§ 7.   Hässelgården  
Lennart Keberg informerade att upphandlingen av tjänster till Hässelgården nu påbörjats. 
Diskussioner pågår med FB servicehus AB kring lokalerna inom äldreboendet. 
Landstingets närvårdscentral är en prioriterad verksamhet som ska stå färdig på entréplanet 
i B-huset fr.o.m. år 2007. A och C-huset och Friskvårdscentum tillhör nämndens 
ansvarsområde. Seniorboendena i B- och D-huset och de gemensamma ytorna ansvarar FB 
servicehus AB för. Förvaltningen ska presentera ett ärende för nämnden med 
tydliggöranden av hur de gemensamma lokalerna inom nämndens ansvarsområde ska 
användas. I detta sammanhang har Rådet tidigare framfört vikten av att det finns 
mötesplatser för de äldre.   
 
Berit Kruse framhöll det angelägna i att Rådet tycker till om vad de gemensamma ytorna 
ytterligare ska användas till utifrån de äldres behov och önskemål och att dessa synpunkter 
förs fram i ärendet till nämnden. 
 
För övrigt framfördes synpunkter från Rådet att det är olyckligt att lägenheter står 
outhyrda på seniorboendet. Lennart Keberg informerade att FB servicehus AB vill arbeta 
med en bra standard av lägenheterna och att de vill göra om enrumslägenheterna till större 
(3-4 rum) lägenheter för att möta krav från dem som nu söker seniorboende.  
 
 
§ 8. Diskussion med stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse 
Berit Kruse framförde en hälsning från vice ordförande Fredrik Wallén som inte hade 
möjlighet att närvara vid dagens möte.  
 
Ordförande Sigvard Ländin framförde Rådets synpunkter om att de är positiva till 
Hässelgården som kommer att ge de äldre i Hässelby en bättre situation. Dock är en 
äldrevårdscentral lika angeläget att införa i Vällingby. Rådet anser att det ges för lite 
pengar till äldreomsorgens verksamhet. Vidare framförde Rådet att en större frikostighet 
beträffande bidrag till föreningar och organisationer skulle medföra fler aktiviteter som 
skulle kunna minska social isolering bland äldre. 
 
Berit Kruse framförde att det inför år 2006 kommer att ske positiva förändringar inom 
äldreomsorgen. Äldreomsorgens budget i staden kommer att öka, plustjänster kommer att 
inrättas och ökade anslag ska ges till föreningar. 
 
Vidare diskuterades olika frågor såsom seniorboende, kvarboende, tomma lägenheter, 
social isolering m.m. 
 
Berit Kruse tackade för sig och för de synpunkter som framkommit i diskussionerna som 
givit väldigt mycket.  
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§ 9     Anmälan – Socialstyrelsens lägesbeskrivning ”Tid för vård och omsorg” 
Anmäldes Socialstyrelsens lägesbeskrivning ”Tid för vård och omsorg”. Då alla inte 
hunnit läsa rapporten tas eventuella frågor upp till diskussion vid nästa sammanträde.  
 
 
§ 10.  Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 6:2005 
Anmäldes kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 6. Om frågor kring protokollet 
finns tas dessa upp vid nästa sammanträde. 
 
 
§ 11. Stadsdelsnämndens sammanträde den 25 oktober 2005 
Råcksta sjukhem – muntlig rapport kommer att ges av MAS 
Lennart Keberg redogjorde för metoden som använts vid kvalitetsuppföljningen på 
Råcksta sjukhem. En kraftig reaktion har kommit från nämnden på delar av uppföljningen 
kring bl.a. vård i livets slutskede. 
 
Inrikningsärenden kring dagveksamhet och gruppboende på Skolörten 
Inriktningsärenden kring lokalanvändning vid Hässelgården 
Rättssäker biståndsbedömning 
Lennart Keberg gav en muntlig rapport om det pågående arbetet av dessa ärenden som 
kommer att tas upp på senare sammanträden. 
 
 
§ 12. Medborgarrepresentation inför Verksamhetsplan 2006 
Inbjudan ska skickas från nämnden till medborgarrepresentanter som är intresserade att 
diskutera arbetet med Verksamhetsplan 2006 på dag respektive kvällstid. Rådet föreslår att 
Eivor Johansson och Sigvard Ländin ska bjudas in. Lennart Keberg kontaktar Eivor 
Johansson. Ett inbjudningsbrev kommer att skickas till dessa representanter. 

        
 

§ 13.  Övriga frågor 
Ledamoten Hans Bergsten framförde synpunkter på att förvaltningen skulle inrätta 
inomhusbanor för boulespel så att äldre ges möjlighet att träffas och ha en social 
gemenskap även vintertid. 
 
Ersättaren Sven Karlsson vädjade till förvaltningen att hemtjänstens personal inte ska 
parkera sina bilar så nära portarna. Entréerna blockeras för de boende som därmed har 
svårigheter att ta sig in och ut.  
 
§ 14. Sammanträdet avslutas  
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Ordförande tackade för dagens sammanträde och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den 28 oktober, kl. 09.00 – 11.00. 
 
 
 
 
 
 


